
 

Zápisnica 

Zo zasadnutia Komisie finančnej, pre podporu investícií a rozvoj podnikania pri Miestnom 

zastupiteľstve Mestskej časti Bratislava - Záhorská Bystrica, konaného dňa 26.10.2017 

 

 

Prítomní členovia komisie: 

(Podľa prezenčnej listiny) 

Ing. JANATA Ján 

Ing. BOŠŇÁK Ivan 

Ing. JUHÁS Pavel 

Ing. PROKOP Miroslav 

Ing. ŠRÁMEK Marián 

Ospravedlnení členovia komisie: - 

Prizvaní hostia: 

(Podľa prezenčnej listiny) 

MEŠKOVÁ Andrea 

LAKATA Peter 

(v zastúpení spoločnosti Alcech, spol. s.r.o.) 

Program: 

 

1. Žiadosť o odkúpenie pozemkov 

(Alcech, spol. s.r.o.) 

 

2. Žiadosti o dotácie z rozpočtu mestskej časti Bratislava - Záhorská Bystrica na rok 2018 - podľa 

VZN č. 3/2013 o poskytovaní dotácií... 

(MiÚ) 

 

  



 

Zasadnutie komisie začalo o 17:30 v zložení: 

Ing. JANATA Ján 

Ing. BOŠŇÁK Ivan 

Ing. JUHÁS Pavel 

Ing. PROKOP Miroslav 

Ing. ŠRÁMEK Marián 

 

Hostia: 

MEŠKOVÁ Andrea 

LAKATA Peter 

 

Bod 1 – Žiadosť o odkúpenie pozemkov 

 

Zástupcovia spoločnosti Alcech, spol. s.r.o. (pani MEŠKOVÁ Andrea a pán LAKATA Peter) v úvode              

komisii predstavili zámer riešenia časti územia v oblasti Podkerepušky. Predstavili zámer spoločnosti o             

odkúpenie pozemkov parc. reg. E č. 6611 a parc. reg. E č. 6610. Zároveň predstavili návrh ďaľšieho                 

vyrovnania častí predmetných pozemkov o ktorých kúpu spoločnosť nemá záujem. V diskusii tiež             

uviedli zámer umožniť využitie kanalizačných zberačov v prospech obyvateľov a vlastníkov           

nehnuteľností v existujúcej záhradkárskej oblasti Podkerepušky. 

 

Komisia záujem spoločnosti Alcech, spol. s.r.o. (a zástupcov uvedenej spoločnosti) o vzájomnú            

otvorenú spoluprácu a kounikáciu hodnotí kladne. 

 

Stanovisko komisie: 

- Komisia po konzultácií so zástupcami spoločnosti a na základe vzájomnej ústnej dohody žiada             

spoločnosť o dodanie konsolidovanej mapy územia podľa štúdie, z ktorej bude zrejmé            

prekrytie a následné využitie tých častí pozemkov, ktoré nie sú predmetom žiadosti o             

odkúpenie (prekrytie vrstiev). 

- Komisia žiada MiÚ o spracovanie materiálu o klasifikácii pozemkov (s ohľadom na platný             

územný plán) - žiadaných aj navrhnutých na zámenu. 

- Komisia po konzultácií so zástupcami spoločnosti a na základe vzájomnej ústnej dohody žiada             

spoločnosť o návrh spôsobu realizácie, nadväznosti a jednotlivých krokov navrhnutej          

transakcie (predaja a zámeny) s ohľadom na vlastníka uvedených pozemkov (mag. hl. mesta             

SR Bratislavy). 

- Komisia po konzultácií so zástupcami spoločnosti a na základe vzájomnej ústnej dohody žiada             

spoločnosť o návrh zmluvného riešenia zabezpečenia kapacity kanalizačných zberačov pre          

oblasť Podkerepušky. 

 

Hlasovanie: 

Spolu: 5 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Bod 2 – Žiadosti o dotácie z rozpočtu mestskej časti Bratislava - Záhorská Bystrica na rok 2018 -                  

podľa VZN č. 3/2013 o poskytovaní dotácií... 

 

Komisia sa zaoberala jednotlivými žiadosťami o dotácie z rozpočtu mestskej časti Bratislava -             

Záhorská Bystrica na rok 2018. V niektorých prípadoch (žiadostiach) členovia komisie konštatujú            

nedostatky obsahovej stránky, keď rozsah (opis činností a použitia dotácie) je neadekvátny k             

požadovanej výške dotácie. 

 



 

Stanovisko komisie: 

Komisia odporúča ponechať poskytovanú výšku dotácií jednotlivým žiadateľom na úrovni roka 2017 s             

výnimkou žiadateľov, ktorých aktivity v priebehu roka 2018 boli značne rozšírené. 

 

Navrhuje poskytnutie dotácií v nasledovnom rozsahu: 

 

Žiadateľ Odporúčaná  

výška dotácie 

Odôvodnenie 

Bystrický prameň n. o. - Na základe nejasného stavu v organizácii komisia 

odporúča zhodnotiť a predložiť informáciu o 

ďalšom fungovaní organizácie. 

RKC, Farnosť  

Bratislava - Záhorská Bystrica 

- Vzhľadom na rozsah žiadosti o dotáciu komisia 

odporúča žiadateľa vyzvať o doplnenie informácií, 

akým spôsobom bude poskytnuté navýšenie 

prostriedkov využité 

ŠK Hargašova 

Záhorská Bystrica 

13.000 € 

3.000 € 

Komisia odporúča poskytnutie dotácie v rovnakej 

výške ako v roku 2017 a to: 

● 13.000 € pre deti 

● 3.000 € pre dospelých 

MFK Záhorská Bystrica 8.000 € Komisia odporúča poskytnutie dotácie v rovnakej 

výške ako v roku 2017 a to: 

● 8.000 € 

OZ MKF Slovan 

Záhorská Bystrica 

- Komisia odporúča zhodnotiť vývoj a prínos činnosti 

OZ MKF Slovan Záhorská Bystrica a dotáciu 

poskytnúť v adekvátnej výške. 

SPST - Záhorská Bystrica - Komisia odporúča zvážiť nastavenie výšky dotácie 

v členení pre: 

● deti 

● dospelých 

Výšku dotácie odporúča schváliť s ohľadom na 

počet detí v združení (podobne ako v pripade ŠK 

Hargašova). 

TTC Záhorská Bystrica - Komisia odporúča zvážiť nastavenie výšky dotácie 

v členení pre: 

● deti 

● dospelých 

Výšku dotácie odporúča schváliť s ohľadom na 

počet detí v združení (podobne ako v pripade ŠK 

Hargašova). 

TJ Záhorák 2.000 € Žiadateľ podal žiadosť o dotáciu v rovnakom 

rozsahu ako mu bola poskytnutá v roku 2017. 

Komisia s ohľadom na činnosť TJ záhorák 

odporúča žiadosti vyhovieť v plnej výške. 

● 2.000 € 

OZ Klub dôchodcov 4.000 € Žiadateľ podal žiadosť o dotáciu v nižšom rozsahu 

ako mu bola poskytnutá v roku 2017. Komisia s 
ohľadom na činnosť klubu dôchodcov odporúča 

žiadosti vyhovieť v plnej výške. 

● 4.000 € 



 

Miestny spolok ČK 1.500 € Žiadateľ podal žiadosť o dotáciu s požadovanou 

výškou navýšenou o 200 € oproti roku 2017. 

Komisia s ohľadom na činnosť SČK odporúča 

žiadosti vyhovieť v plnej výške. 

● 1.500 € 

OZ Hlas nádeje 5.500 € Žiadateľ podal žiadosť o dotáciu s požadovanou 

výškou navýšenou o 2.000 € oproti roku 2017. 

Komisia s ohľadom na činnosť OZ Hlas nádeje 

odporúča žiadosti vyhovieť v plnej výške. 

● 5.500 € 

OZ Pozitivum v nás 2.000 € Žiadateľ podal žiadosť o dotáciu s požadovanou 

výškou navýšenou o 2.000 € oproti roku 2017. 

Komisia s ohľadom na činnosť OZ Pozitívum v nás 

odporúča žiadosti vyhovieť vo výške. 

● 2.000 € 

Miestny odbor 

Matice slovenskej 

2.000 € Žiadateľ podal žiadosť o dotáciu s požadovanou 

výškou navýšenou o 200 € oproti roku 2017. 

Komisia s ohľadom na činnosť Miestneho odboru 

Matice slovenskej odporúča žiadosti vyhovieť vo 

výške. 

● 2.000 € 

Poľovnícka spoločnosť SEKÝL 500 € Komisia odporúča poskytnutie dotácie v rovnakej 

výške ako v roku 2017 a to: 

● 500 € 

Roman Hanúsek 

VELVET HAMMER 

500 € Komisia odporúča poskytnutie dotácie v rovnakej 

výške ako v roku 2017 a to: 

● 500 € 

 

 

Hlasovanie: 

Spolu: 5 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

 

 

Bratislava 15.11.2017 

Zapísal: JANATA Ján 

 

 

…………………………………………………. 

JANATA Ján 

predseda komisie 

 


